
SKRAJŠAN
ZAPISNIK

15. seje družbenopolitičnega zbora skupščine občine Ljub-
Ijana Vič-Rudnik, ki je bila 26. septembra 1979 po končanem
skupnem zasedanju vseh zborov skupščine.

Sejo je sklical in vodil predsednik družbenopolitičnega zbora
Emil DOLČIČ.

Soglasno je bil sprejet naslednji
dnevni red:

1. Ugotovitev sklepčnosti seje zbora,
2. Odobritev skrajšanega zapisnika 14. seje zbora,
3. Obravnava predloga akcijskega programa za uresničevanje

samoupravnih družbenoekonomskih odnosov na področju sta-
novanjskega gospodarstva v Ljubljani,

4. Obravnava osnutka samoupravnega sporazuma o usta-
novitvi SIS za gospodarjenje s stavbnim zemljiščem v občini
Ljubljana Vič-Rudnik,

5. Obravnava informacije o poslovanju organizacij združenega
dela v občini v obdobju januar-junij 1979,

6. Obravnava poročila o problematiki preskrbe Ljubljane s
kmetijskimi in živilskimi pridelki in osnovnimi živili,

7. Obravnava in sprejem predloga odloka o ustanovitvi zavoda
za družbeno planiranje Ljubljana ter sklepa o sprejemu spora-
zuma o medsebojnih pravicah in obveznostih do zavoda za druž-
beno planiranje,

8. Vprašanja in predlogi delegatov,

KTOČKI 1.
Predsednik zbora je razglasil sklepčnost seje, ker je bilo prisot-

nih 20 delegatov od skupno 30 delegatov zbora.
Izostanek s seje so opravičili: Ivan Košak, Dušan Mole, Brane

Pečan, Betka Vrančič, Rudi Ziernicki in Cilka Rakar.
Brez opravičila pa so s seje izostali: Vida Potokar, Breda

Čižmek, Stane Tesner in Gabrijel Trček.

K TOČKI 2.
Skrajšan zapisnik 14. seje družbenopolitičnega zbora z dne 18.

julija 1979 je bil brez pripomb in dopolnitev odobren.

K TOČKI 3.
Uvodno poročilo k predlogu akcijskega programa za uresniče-

vanje samoupravnih družbenoekonomskih odnosov na področju
stanovanjskega gospodarstva v Ljubljani je bilo podano na skup-
nem zasedanju vseh zborov skupščine občine.

V razpravi na seji družbenopolitičnega zbora pa so sodelovali:
Anton CERNIVEC, Emil DOLCIČ, Lojze ČEPON - delavec komi-
teja za komunalno in stanovanjsko gospodarstvo, Milan BUH,
Mile ŠKABAR, Alojz DOLNIČAR, Janez ČEBULJ, Nataša KOVAČ,
France MARTINEC, predsednik IS ter tov. PIRC - predsednik IO
samoupravne stanovanj. skupnosti.

Na podlagi predlogov iz razprave je družbenopolitični zbor
soglasno sprejel naslednji SKLEP:

Družbenopolitični zbor skupščine občine v celoti podpira ak-
cijski program za uresničevanje samoupravnih družbenoeko-
nomskih odnosov na področju stanovanjskega gospodarstva v
Ljubljani, hkrati pa podaja naslednje predloge:

1. Akcijski program oziroma naloge, ki iz njega izhajajo, je
potrebno čimpreje realizirati, vendar pa je treba proučiti, ali so

roki, določeni v AP, realni. Treba bi bilo določiti tudi tak vrstni red
nalog, da bo njihovo izvrševanje povezano in bo omogočilo kar
najhitrejše skladno reševanje problematike na stanovanjskem
področju;

2. Obstoječo zakonodajo na področju stanovanjskih zadev je
nujno potrebno urediti. Z novimi zakonskimi predpisi naj se
odpravi množico zakonov in predlogov za to področje. Predvsem
je potrebno z ustreznimi zakonskimi akti preprečiti anomalije, do
katerih prihaja sedaj, npr. neplačevanje stanarin, ukrepi ob na-
silni vselitvi, odstranitev nedovoljeno postavljenih objektov, po-
jem ustreznega stanovanja, itd.;

3. Namesto dosedanjih samskih domov naj se raje uveljavi
princip gradnje samskih stanovanj v soseskah;

4. Zagotoviti je potrebno tako organizacijo Staninvesta, ki je
strokovna služba samoupravnih stanovanjskih skupnosti, da bo
poverjene naloge zadovoljivo opravljal in svoje delo ter organiza-
cijo približal neposrednim uporabnikom in hišnim svetom;

5. Odločnejše odnose je treba vzpostaviti do izvajalcev gradnje
posameznih sosesk ter zahtevati, da se dosledno drže sklenjenih
sporazumov in rokov;

6. Proučiti je treba, ali je predlagani način reševanja stano-
vanjske problematike mladih družin resnično najprimernejši.

Hkrati je družbenopolitični zbor sklenil, naj se mu v obravnavo
posreduje problematika, ki nastopa v postopku izdaje gradbenih
dovoljenj.

K TOČKI 4.
Tudi k osnutku samoupravnega sporazuma o ustanovitvi SIS za

gospodarjenje s stavbnim zemljiščem v občini Ljubljana Vič-
Rudnik je biio uvodno poročilo podano na skupnem zasedanju
zborov skupščine.

V razpravi na seji so sodelovali: Franc BRENČIČ - član inicia-
tivnega odbora za ustanovitev SIS, Ivo STARIN, Lojze ČEPON in
Emil DOLČIČ.

SKLEP: Družbenopolitični zbor je sprejel osnutek samouprav-
nega sporazuma o ustanovitvi SIS za gospodarjenje s stavbnim
zemljiščem v občiii.

K TOČKI 5.
Informacijo o poslovanju organizacij združenega dela v občini

Ljubljana Vič-Rudnik v obdobju januar-junij 1979 je zbor sprejel
brez razprave.

K TOČKI 6.
Krajši uvod k informaciji o problematiki preskrbe v Ljubljani s

kmetijskimi in živilskimi pridelki in osnovnimi živili je podal pred-
sednik IS France MARTINEC, v razpravi pa so sodelovali: Emil
DOLČIČ, Jože MODIC in France MARTINEC.

SKLEP: Zbor je informacijo sprejel s priporočilom, da je nujno
potrebno nameniti več površin za družbeno proizvodnjo.

K TOČKI 7.
Ker predsednik izvršnega sveta ni mogel posredovati družbe-

nopolitičnemu zboru stališča izvršnega sveta do predloga odloka
SML o ustanovitvi zavoda za družbeno planiranje, je zborsklenil,
da se obravnava predloga odloka odloži do naslednje seje, izvršni
svet pa naj sprejme v tem času stališče do tega akta.

K TOČKI 8.
Vprašanj in predlogov delegatov ni bilo.
Seja zbora je bila zaključena od 19.45 uri.

Zapisnik izdelala:
Maria Mihelič, I. r.

PREDSEDNIKDPZ:
Emil Dolčič, I. r.


